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Beckomberga Maniacs – Verksamhetsberättelse 2022 

Styrelsemedlemmar har under året vart Ludde Enholm (Kassör), Örjan Törmänen 
(Ordförande), Edvin Törmänen och Hugo Törmänen.  

Under året har två styrelsemöten genomförts.  

Representation 

Beckomberga Maniacs är primärt med i SWE3 samt SWE3 Stockholm. Föreningen är 
även med i Gymnastikförbundet.  

Föreningsverksamhet 

Styrelsen har sammanträtt två gånger under perioden.  

Sammanfattning, Verksamheten 

Under 2022 har föreningen haft 3 äldre lag i seriespel. Flaggfotboll Senior herr, U17 
riks och U15 riks.  

De yngre har spelat träningsmatcher under hela året.  

I juni arrangerade vi Fair play cup för U15 och U13, vilket blev en succé med lag 
från hela Sverige med.  

Föreningen har 120 (179) medlemmar per den 31/12 2022. Varav 97 (148) var  
bidragsberättigade i enlighet med Stockholms stads regler. 

I gruppträningen (Gymnastik) finns det i år färre deltagare, framförallt pga sämre 
träningstider under vintern.  

Under året har samtliga lag spelat och vunnit matcher. U17 var något få, men spelade 
jämnt i flera matcher och vann totalt 3 matcher under året. U15 vann alla sina 
matcher utom 2 och U13 vann alla sina matcher. U15s sista match var en riktig rysare 
som de vann med 1 poäng mot Broncos.  

Flagg SM laget vann i år två matcher mot SSM och spelade jämnt i ett flertal matcher. 
Det ser lovande ut för nästa säsong. Framförallt så har vi fått in fler spelare till 
flagglaget, vilket lovar gott.   

Under året har spelare deltagit i ULU och JLL, varav en spelare, William Bargot, tog 
plats i ULU landslaget och fick spela NM i finland.  

Medlemsavgiften har under 2022 varit 50 kr, övriga intäkter är träningsavgifter, LOK 
stöd och bidrag. 

Vi har med hjälp av återstartsbidragen bland annat arrangerat Fair Play cup och ett 
nationellt tjejläger med kvinnor från svenska landslaget som tränare. 

Vi har genomfört ca 800 (800) träningstillfällen med nästan 8 500 (9000) 
deltagartillfällen. ca 40 (40) matcher har genomförts. Allting på ideell basis. 
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Verksamhetsberättelsen 2022 
Amerikansk fotboll 

De flesta träningarna har bedrivits på Blackeberg BP, vår hemmaplan. Tiderna har 
utökats och omfattar nu måndagar, tisdagar, onsdagar och söndagar, vilket gör att 
alla grupper kan träna åtminstone två gånger i veckan.  

På fredagskvällar har vi även kört Friday nite Football utan skydd. Mycket 1 vs 1 och 
ha kul. Det görs som enligt tradition nere på Spångavägen 138 (Maniacs IP). Under 
vintern har vi kört i Grimstahallen och Spånga Fotbollshall, vilket har varit fantastiskt. 

Gymnastiken 

Gymnastikverksamheten för de allra yngsta har tyvärr blivit lidande pga för sena 
träningstider. De äldre har däremot kunna köra tisdagar och onsdagar där vi fokuserat 
på styrka och smidighet i år.   

Flaggfotboll – Seger i Stockholmsderbyna mot SMM i SM 

Flaggfotbollen spelade ett större antal matcher i år och flera av våra U17 spelare 
prövade på. I år har vi fått fler seniora spelare vilket gett stabilitet i laget. Däremot 
har vi fortfarande svårt med försvaret. 

Vi arrangerade även vårt första SM sammandrag i augusti på Blackeberg. Det var en 
succe och vi kommer söka även i år. 

I år var vi mycket jämnare med andra lag och 2023 kommer bli bra. 

Ekerö 

Ekerö har hållit igång en träning i veckan på Svanängens IP, Skå samt en gång i 
veckan under vintern i Träkvistaskolan. Få deltagare, men desto mer entusiasm.  

Nya verksamheter 

Under 2022 har inga nya verksamheter dragits igång (Förutom U17 laget).  

Nya fotbollsplaner 

Under 2022 har vi fått två nya fotbollsplaner för flaggfotboll. Blackeberg BP har idag 
Sveriges enda permanenta linjer för flaggfotboll och dessutom två (2!!) planer. 

Matchtröjor 

Under 2022 har vi främst kompletterat vårt flaggställ med nya flaggor och byxor. 
Tyvärr visade sig byxorna felaktiga och vi kommer bli tvungna att titta på nya 
lösningar inför 2023. 
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Medlemsavgiften 

Medlemsavgiften beräknas vara 50 kr även under 2023 som under 2022.  

Vi kommer under 2023 sänka spelavgiften, främst för att vår tvåårssatsning på de 
äldre nu är över och vi måste fundera hur vi ska kunna börja växa igen.  

Spelavgifter är till framförallt för att täcka licensiering och försäkring av spelare. 

Maniacs stipendium - www.be-maniacs.com/stipendium/ 

För att få fler äldre (14-17 år) att börja med amerikansk fotboll har vi startat ett 
stipendium som riktar sig till de som vill träna mycket, men kanske inte har råd. Här 
ingår läger, låneskydd, spelavgifter, licenser, turneringar etc och en hel del Mercs så 
att de ska känna sig som en del av gänget.  

Det enda som krävs är att du är träningsvillig och att du har det ekonomiska behovet.  

Maniacs Academy - www.be-maniacs.com/academy/ 

Maniacs academy ligger egentligen utanför vår verksamhet. Men vid behov arrangerar 
vi även egna saker. Academyn är till för de som vill utvecklas mer än vad vi kan på 
våra egna träningar.  

Det är ofta tränare med egna företag som kommer dit och håller i träningarna. 
Academyn är även öppen för spelare från andra föreningar.  

Utbildning 

Under 2022 har vi främst fokuserat på att få fler domare. Vi har utbildat 6 stycken 
ungdomsdomare under året.  

Vi kommer fortsätta med vårt utbildningsprogram via USA football även 2023.  

Fördelning medlemmar 

Under 2022 sjönk antalet medlemmar för första gången. Mycket pga pandemin och 
avsaknaden av matcher. Framförallt försvann hela U11 verksamheten. De yngsta. Vi 
räknar med att kunna växa bland de yngre igen 2023.  

Vi har under året haft 120 medlemmar varav 97 bidragsberättigade samt 8 som provat 
på. Vi har också fått en balans med äldre spelare som vi inte riktigt haft tidigare.  

Hur gamla är vi? 

   Kvinna Man Totalt 

13-16 år 6 53 59 

17-20 år 2 15 17 

7-12 år  38 38 

Äldre 1 13 14 

Totalt 9 119 128 
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Uppföljning av skador 

Under året så hade vi 3 (1) hjärnskakningar under match (U15 och U17) samt ett par 
mindre skador under träning och tävling. Annars har det varit en lugn säsong ur 
skadehänseeendnå 

Utvisningar 

Föreningen har ännu inte haft en utvisning av någon av sina spelare under match 
under de 6 år föreningen haft verksamhet. Vi hoppas fortsätta den traditionen i minst 
4 år till. 

Ekonomi 

Ekonomin ser bra ut eftersom vi har få utgifter och bra inkomster.  
 
Budgeten följdes i stort, men några stora förändringar skedde pga ny verksamhet och 
brister på Blackeberg BP. 

Domaravgifter, spelarlicenser, utbildningar, låneskydd, förråd och skattefri 
reseersättning till ledare är de stora utgifterna under året.  

De stora intäkterna är medlemsavgifter, spelavgifter och aktivitetsbidrag/bidrag.   

Förråd 
Anledningen till förrådskostnader är helt enkelt att Blackeberg BP saknar förråd så att 
vi hyr in oss på Green Storage.  

Föreningen hyr hos Green Storage i Ulvsunda och i Huvudsta vilket även skapar 
kostsamma resor för tränare i tid och pengar. Kostnaderna är ca 25 000 kr per år + 
resor.  

Att det saknas viss utrustning vid träningar har också gett med sig att träningarna i sig 
är mindre roliga och en av orsakerna till fler avhopp än normalt i de yngre åldrarna.  

Det har t.ex varit omöjligt för de yngre att träna med de låneskydd föreningen har 
eftersom det inte får plats i bilarna och vi har inte kunnat använda våra tacklingshjul 
för de får inte plats i transporten.  
 
Förråden motsvarar idag ca 16 kvm eller ca 45 kubik. Vi får se om kommunen löser 
detta under 2023.  

Resekostnader 

Under 2022 har vi haft tränare som har långa resvägar till träningarna. Vi har också 
fått ökade kostnader gällande resor till och från förråd samt längre resor gällande 
Riksserien (t.ex Gävle) och flaggfotbollen.  
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Resultaträkning 2022 

Intäkter

 
 

Kommentar:  

Under 2022 har vi minskat spelavgifterna pga färre deltagare i de äldre åldrarna. 
Däremot har det visat sig att Aktivitetsbidragen har gått upp istället för ned som vi 
räknade med pga de nya LOK stödsreglerna.  

Kiosk är nytt för oss och något vi har öppet under matcher etc. Det kräver dock att vi 
har ansvariga som håller i det och vi får i år tacka Carl-Johan Sillén för sitt 
engagemang.  

Största avvikelsen är försäljning av Mercs. Vi har helt enkelt inte orkat samtidigt som 
vi har haft ett lågt inflöde av nya medlemmar.  

  

2019

Utfall Budget Utfall Budget Utfall Budget Utfall
Spelavgift 78 050 90 000 118 350 100 000 97 600 60 000 32 600
Turneringsavgift 0 0 0 45 000 0 0 32 600
Lägeravgift 7 200 10 000 0 30 000 18 600 70 000 30 500
Aktivitetsbidrag 172 237 120 000 150 220 130 000 62 355 60 000 23 354
Övriga bidrag 90 000 40 000 33 393 20 000 41 473 0 0
Mercs 3 150 40 000 36 845 50 000 29 135 60 000 18 830
Klubbjobb 0 10 000 11 680 10 000 13 500 20 000 11 200
Sponsor 1 681 1 500 1 142 40 000 0 20 000 6 000
Kiosk 22 504

Medlemsavgift 6 000 7 000 8 950 7 000 8 100 5 000 5 300
Totala intäkter 380 822 318 500 360 580 432 000 270 763 2 95 000 160 384

2022 20202021
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Kostnader 

 

Kommentar: Avvikelserna från budget på kostnadssidan är i år låg. Det är framförallt 
Kiosk som är en ny post. Sen har utbildningskostnader och kostnader för bollar gått 
ned pga en lägre inflöde av nya medlemmar. Turneringskostnaderna är höga eftersom 
vi år arrangerat en egen turnering samtidigt som vi utbildat domare under 
turneringen. Detta täcks upp av återstartsbidrag och vart planerat under året.  

Licenskostnaderna är lägre än beräknat pga U11 och U13 endast spelat 
träningsmatcher i år.  

 

Årets resultat: 15 401 kr (2021: 108 533 kr) 

 

Kommentar: Vi är nöjda med årets resultat på strax över 15 000 kr. Vi hade räknat 
med en liten förlust, men lägre licenskostnader skapade en vinst.   

2019

Utfall Budget Utfall Budget Utfall Utfall
Matchställ -8 915 0 0 -5 000 -84 851 -41 016
Turneringskostnad -31 059 -10 000 0 -30 000 0 -38 632
Bollar -9 279 -20 000 -16 108 -30 000 -37 453 -23 592
Träningsutrustning -37 443 -30 000 -32 781 -10 000 -10 998 -20 858
Låneutrustning -37 274 -40 000 -53 720 -10 000 0 -16 289
Förråd -24 492 -25 000 -12 350 0
Lägerkostnad -9 796 -10 000 -5 626 -10 000 -4 800 -13 444
Licens -3 600 -16 000 -13 800 -20 000 -15 980 -9 600
Matchutgifter* -41 499 -40 000 -27 103 -10 000 -311
Mercs 0 0 -62 000 -35 000 -76 245 -6 150
Reklam -17 573 -10 000 0 -10 000 -7 511 -4 475
Websida -3 290 -5 000 0 -10 000 -8 964 -3 687
Banktjänster -1 952 -1 300 -1 263 -2 000 -1 256 -1 154
Förbundsavgift -3 848 -6 000 -4 320 -1 000 -500 -500
Lokalhyra -2 250 -5 000 -1 620 -5 000 -1 160 -400
Tränarutgifter -91 385 -70 000 -21 706 -180 000 0 0
Kiosk -21 329

Övrigt -18 637 -10 000 0 -10 000
Utbildning -1 800 -20 000 -9 650 -20 000 -15 513 -200
Totala kostnader -365 421 -318 300 -262 047 -398 000 -26 6 000 -179 996
*plåster, matchutrustning + utg. Relaterade till matcher inkl. serieavgift

2021 20202022
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Balansräkningen 

Föreningen har valt att inte lägga till hyrskydd, matchtröjor, träningsredskap etc i 
Balansräkningen eftersom summorna per enskilt skydd/träningsredskap ofta är lågt. Vi 
ser dessa som förbrukningsvaror. Detsamma gäller mercs (hoodies, klistermärken etc) 
och bollar.  

Varför inga inventarier?  

Återköpsprogrammet ett pris på 1 000-2 000 kr för hel utrustning. Varje utrustning 
består av ett 20 tal delar. Vilket gör att det enskilda värdet för det dyraste, hjälmen, 
är ca 500 kr.  

Klistermärken kostar 1-15 kr i inköp etc. Bollar är lite dyrare, men matchbollar har en 
livslängd på ca 1 år. Många av bollarna ges också ut som medlemspresent.  

Vi har en del träningsutrustning som skulle kunna anses vara inventarier. Vi har valt 
att ändå kostnadsföra dessa direkt. Eftersom kostnaderna ligger på 500-2 500 kr 
styck.  

BALANSRÄKNING 2022 

  2022 2021 2020 2019 2018 

Tillgångar    
  

Kassa 108 779 121 878 31 195 29 724  
Förbetalda serieavg.  0 10 000   

 

  
  

  
Balanserad vinst    

  
Vid årets början 93 378 -5 155 -10 376 9 236 5 723 

Årets resultat 15 401 98 533 5 221 -19 612 3 513 

  
  

  
Bal. Vinst årets slut 108 779  93 378 -5 155 -10 376 9 236 

  
  

  
Skulder    

  
Korta skulder* 0 28 500 36 350 20 100 7 300 

Långa skulder** 0 10 000 0 20 000   
      
*Förbetalda spel/medlemsavgifter, nästa säsong   
** COVID bidrag för uppstartsaktiviteter 2022   
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Uppföljning 2022 
Pandemin har påverkat oss stort under 2022. Många slutade under våren och kom 
aldrig till start. Många andra idrotter har rekryterat hårt när de fått börja träna igen, 
vilket har drabbat vår verksamhet som tack vare gott om träningstider under 
pandemin kunnat växa. Med färre träningstider krymper verksamheten. Samtidigt 
finns det positiva saker. Många av de som slutat hos oss har fortsatt idrotta, även om 
det inte var i vår idrott eller i vår förening.  
 
FRAMGÅNGAR 2022 

- Fair Play Cup. Vi genomförde Fair Play Cup för första gången på flera år. U15 
och U13 med lag bl.a från Göteborg. Många nöjda barn och ungdomar efteråt 
och ett fantastiskt väder. 2023 är planerat.  

- Nationellt tjejläger. Vi anordnade i september det första tjejlägret i Sverige 
och den första tjejmatchen med tjejer under 16 år i Sverige. Fantastiskt kul. 

- Stöttat vår elit. Vi har lyckats få in 3 spelare på NIU (Uppsala och Solna) och 
en av våra ungdomsspelare har kommit in i ungdomslandslaget och fick göra 
en Touchdown under Nordiska mästerskapen.  
 

MOTGÅNGAR 2022 

- Ekerö. Ekeröverksamheten har sjunkit ihop med få deltagare. Vi gör 
nysatsning 2023. 

- Färre spelare. För första gången har antalet spelare sjunkit i föreningen. Vi 
har också tappat många av våra U17 spelare inför säsongen 2023.  

- Söka pengar och styrkelokal. Vi har arbetat hårt för att söka pengar för en 
tjejsatsning, men inte kommit till skott. Vi har heller inte hittat någon lokal för 
styrketräning under 2022.  
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Budget 2022 

 

 

2022 gick ungefär som förväntat. Mycket högre LOK stöd framförallt tack vare vår U17 
träningsgrupp.  

2023s budget påverkas främst enligt följande 

1. Vi kommer få lägre aktivitetsstöd pga färre i U17 
2. Vi kommer få färre bidrag (återstartsstöd försvinner) 
3. Vi kommer sänka spelavgiften och förhoppningsvis minska tränarkostnaderna. 

VI har haft en tvåårssatsning på tränare som vi nu minskar ned pga för få 
spelare.  

Under 2023 kommer vi troligtvis ha färre lag i spel än tidigare. Det påverkar kostnader 
(lägre matchkostnader) och intäkter (lägre spelavgifter). I princip bör dessa ta ut 
varandra.  

Vi ser också att fler barn börjar spela i år och vi tror det kan påverka 
utbildningskostnader och liknande. Men för tillfället är det omöjligt att förutsäga hur.  

Planer 2023 
- Fair play cup 2023 
- Egna lag i U15, U13 och Seniorflagg. 
- Se till att våra ungdomar och barn ha kul 
- Elitverksamhet. Stötta våra ungdomar som börjar på NIU/RIG och spelar i 

landslagen med rätt träning och rätt resurser.  
 

  

2023 2023 2019

Budget Utfall Budget Budget Utfall Budget Utfall Budget Utfall Utfall
Spelavgift 50 000 78 050 90 000 Matchställ -20 000 -8 915 0 0 -5 000 -84 851 -41 016
Turneringsavgift 15 000 0 0 Turneringskostnad -30 000 -31 059 -10 000 0 -30 000 0 -38 632
Lägeravgift 10 000 7 200 10 000 Bollar -15 000 -9 279 -20 000 -16 108 -30 000 -37 453 -23 592
Aktivitetsbidrag 170 000 172 237 120 000 Träningsutrustning -30 000 -37 443 -30 000 -32 781 -10 000 -10 998 -20 858
Övriga bidrag 40 000 90 000 40 000 Låneutrustning -40 000 -37 274 -40 000 -53 720 -10 000 0 -16 289
Mercs 5 000 3 150 40 000 Förråd -25 000 -24 492 -25 000 -12 350 0
Klubbjobb 20 000 0 10 000 Lägerkostnad -10 000 -9 796 -10 000 -5 626 -10 000 -4 800 -13 444
Sponsor 1 500 1 681 1 500 Licens -16 000 -3 600 -16 000 -13 800 -20 000 -15 980 -9 600
Kiosk 20 000 22 504 Matchutgifter* -40 000 -41 499 -40 000 -27 103 -10 000 -311
Medlemsavgift 7 000 6 000 7 000 Mercs 0 0 0 -62 000 -35 000 -76 245 -6 150
Totala intäkter 338 500 380 822 318 500 Reklam -15 000 -17 573 -10 000 0 -10 000 -7 511 -4 475

Websida -5 000 -3 290 -5 000 0 -10 000 -8 964 -3 687
Banktjänster -2 500 -1 952 -1 300 -1 263 -2 000 -1 256 -1 154
Förbundsavgift -6 000 -3 848 -6 000 -4 320 -1 000 -500 -500
Lokalhyra -5 000 -2 250 -5 000 -1 620 -5 000 -1 160 -400
Tränarutgifter -50 000 -91 385 -70 000 -21 706 -180 000 0 0
Kiosk -10 000 -21 329

Övrigt -10 000 -18 637 -10 000 0 -10 000
Utbildning -10 000 -1 800 -20 000 -9 650 -20 000 -15 513 -200
Totala kostnader -339 500 -365 421 -318 300 -262 047 -39 8 000 -266 000 -179 996
*plåster, matchutrustning + utg. Relaterade till matcher inkl. serieavgift

2022 2021 20202022
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Verksamhetsberättelse 2022, Intygas av samtliga styrelsemedlemmar 

(10 sidor inklusive denna) 

 

Stockholm den 15 mars 2023 

 

 

 

Örjan Törmänen, Ordförande 

 

 

 

 

Ludvig Enholm, Kassör 

 

 

 

 

Edvin Törmänen, Ledamot 

 

 

 

 

Hugo Törmänen, Ledamot 

 


